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 نارضایتی »دبیر« 
از آمادگی کشتی گیران

ایسنا: پس از برخــی انتقــادها از بـی توجهی 
مسئولان فنی تیم ملی کشتی آزاد به استخدام مربی 
بدنساز، رئیس فدراسیون کشتی به شخصه به دنبال 
حل این مشکل است. وضعیت نامناسب بدنی اکثر 
آزادکاران اعزامی ایران به رقابت های قهرمانی 
آسیا و گزینشی المپیک در قزاقستان و افزایش 
نگرانی ها بابت نحوه آماده سازی آزادکاران برای 
المپیک توکیو، باعث گلایه شدید رئیس فدراسیون 
کشتی شده است. علیرضا دبیر از شرایط بدنی و 
آمادگی آزادکاران ایران در رقابت های قهرمانی 
آسیا و گزینشی المپیک به هیچ وجه راضی نیست 
و از بی توجهی مدیریت فنی به استخدام مربی 
بدنساز گلایه دارد. بر همین اساس و با توجه به 
فرصت محدود تا المپیک توکیو، دبیر درصدد حل 
این مشکل است و احتمال دارد یک مربی بدنساز 
به زودی کار خود را در تیم ملی آغاز کند. شنیده 
می شود رایزنی های رئیس فدراسیون کشتی برای 

استخدام مربی بدنساز نیز آغاز شده است.

خارجازمستطیلسبز

 آخرین وضعیت  »هالند« 
و »پوگبا« از زبان »رایولا«

مدیر برنامه های هالند و پوگبا درباره شایعاتی 
که در مورد این دو بازیکن است، اظهارنظر کرد. 
مینو رایولا در پاسخ به این پرسش که »آیا 
رئال مادرید می تواند هالند را به خدمت بگیرد؟«، 
گفت: نمی دانم که آیا آنها می توانند این کار را 
کنند یا خیر، چون اطلاعی از قصد آنها ندارم اما 
آنها می توانند هالند را جذب کنند. به نظرم همه 
باشگاه ها می توانند این کار را انجام دهند. وی 
در پاسخ به اینکه »با توجه به شرایط موجود کار 
بارسلونا برای جذب هالند سخت تر نیست؟«، 
اظهارداشت: دشوار است اما غیرممکن نیست. 
قطار می رود و شما چه کار می کنید؟ تلاش 
می کنید به آن برسید یا بی خیالش می شوید؟ 
این سوال اصلی است. مدیر برنامه های ستاره 
نروژی دورتموند در مواجهه با این جمله که 
»آینده حضور احتمالی هالند در رئال مادرید، 
تاحدودی بسته به امباپه هم دارد...«، خاطرنشان 
کرد: آینده یک فوتبالیست هرگز بسته به 
فوتبالیست های دیگر ندارد، بلکه به خودش 
بستگی دارد. در باشگاه های بزرگ شما می توانید 
بازیکنان بزرگی کنار هم داشته باشید، مثل مسی 
و نیمار که کنار هم بودند، رونالدینیو هم کنار 
بازیکنان بزرگی بازی کرده، هالند هم می تواند با 
امباپه یا بدون امباپه بازی کند. رایولا همچنین 
درباره هافبک فرانسوی شیاطین سرخ و احتمال 
پیوستنش به رئال مادرید اظهارداشت: بازی 
در رئال مادرید برای پوگبا همیشه گزینه واقعا 
جذابی بوده است و این به خاطر حضور زیدان 
روی نیمکت این تیم هم هست. زیزو قهرمان 
کودکی پل بوده است. نمی دانم که آیا هنوز 
احتمال رفتن پوگبا به رئال است یا خیر. هیچ 
چیز غیرممکن نیست، ولی در فوتبال همه چیز 

بسته به شرایط همان روز دارد.

خـــبر

دیـــدگــاه

تیم استقلال آخرین دیدار مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا 
را با پیروزی پشت سر گذاشت تا به مرحله حذفی این رقابت ها 
قدم بگذارد. تفکرات فرهاد مجیدی برگ برنده استقلال مقابل 
الشرطه بود. استقلال بعداز دیدار با الدحیل، از لحاظ بدنی افت 
کرد. بازی با الشرطه برای آبی پوشان، حکم مرگ و زندگی را 
داشت. استقلال در کار های ترکیبی عملکرد خوبی داشت. 
این تیم موقعیت های زیادی را روی دروازه الشرطه خلق کرد. 
پنالتی که دیاباته گل نکرد، باعث شد تا استرس بر استقلال 
حاکم شود. سرمربی الشرطه سعی کرد بیشتر از بازیکنان 
عراقی استفاده کند. بازی برای الشرطه، حیثیتی بود. توپ 
و میدان بیشتر در اختیار این تیم عراقی بود. استقلال سعی 
داشت گل خود را حفظ کند. خط حمله الشرطه زهردار نبود. 
الشرطه سعی داشت با بازی مستقیم به استقلال ضربه بزند، 
اما در این امر موفق نبود. استقلال در خط دفاعی هوشمندانه 
عمل کرد. در دقایق پایانی مسابقه، استقلال با جان ودل بازی 
کرد. آبی پوشان شایستگی صعود به عنوان تیم اول را داشتند. 
براساس برنامه و جدول مسابقات تیم الهلال حریف شاگردان 
مجیدی در مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان آسیا خواهد 
بود.  زود است در مورد الهلال صحبت کنیم. الهلال از لحاظ 
خط دفاع و هافبک، نسبت به سال های گذشته تحلیل رفته 
است. این تیم مقابل استقلال تاجیکستان و الاهلی شکست 
خورد. الهلال کمی دچار ضعف تاکتیکی شده است. استقلال 

نیاز به یک هافبک بازیساز دارد.

استقلال نیاز به یک بازی ساز دارد

    یاد اسطوره
محمد عباس زاده که در جریان پیروزی تراکتور برابر 
شارجه یادوخاطره نادر دست نشان، را زنده نگه داشته 
بود، در بازگشت به ایران بلافاصله بر سر مزار این اسطوره 

حاضر شد.

        اعتقاد 
نشریه اوجوگو چاپ پرتغال نوشت که مهدی طارمی 
به رسیدن به صدر هنوز اعتقاد دارد. روزنامه پرتغالی از 
عملکرد دیدنی ستاره ایرانی نوشت و از تاثیرگذاری او در 

تیم کونسیساو صحبت کرد.

         چهره 
محمد نصرتی مدتی است که با کروناویروس دست 
به گریبان شده و پس از گذراندن دوران قرنطینه و با 
پشت سر گذاشتن دوره این بیماری با چهره جدید آماده 

بازگشت به تیمش شده است. 

ت
شــ

سنو
عک

حســن روشـن پیشکسوت استقلال ضمن 
تبریک صعود و موفقیت آبی پوشان به دور 
حذفی از گروه مرگ لیگ قهرمانان  آسیا معتقد 
است که مشکلات دفاعی این تیم باید برطرف 
شود تا آنها به یک رقیب سرسخت تبدیل شوند. 

 بازی مقابل الشرطه چطور بود؟
استقلال بازی خوبی ارائه داد، در بازی با 
الشرطه شاگردان مجیدی با کیفیت بهتری 
بازی کردند و توانستند دروازه  خود را بسته 
نگه دارند. فقط از نظر جسمانی یک مقدار افُت 
کرده بودند که این موضوع هم به خاطر شرایط 

برگزاری مسابقات طبیعی بود.
 عملکرد استقــلال در لیگ قهرمانان 

آسیا را چطور ارزیابی می کنید؟
استقلال در این بازی ها خیلی خوب شروع 
کرد و بازی های تهاجمی و تماشاگرپسندی 
ارائه داد، واقعا حیف است از این مرحله صعود 

نکند.
 نقطه قــوت و ضـــعف تیم را در چه 

بخش هایی می بینید؟
آبی پوشان در فاز تهاجمی خیلی خوب و در 
فاز تدافعی ضعیف هستند. در فاز تهاجمی به جز 
مهاجمان هافبک ها و مدافعان هم گل می زنند 
و گل می سازند اما در مقابل این تیم در فاز 

تدافعی مشکل دارد. 
 به نظر شما تمام تیم در دفاع کردن 

مشکل دارند؟
بله، وقتی می گویم در فازتدافعی، بازهم 
منظورم همه بازیکنان در فازدفاعی، به ویژه 
مدافعان میانی است که باید در هنگام حملات 
تیم حریف، رهبری تیم در دفاع را برعهده 
بگیرند. عمده مشکل استقلال در فاز دفاعی 
این است که بازیکنان یارگیری نمی کنند. 
به خصوص در ضربات شروع مجدد که مهاجمان 
حریـــف به راحتی، بدون دردسر و بدون 
مزاحمت ضربات خودشان را در بین مدافعان 
ما می زنند. فوتبال فقط این نیست که در حمله 
خیلی خوب باشیم و در دفاع ضعیف. نیاز تیمی 
که مدعی قهرمانی در یک تورنمنت است، 

بالانس بودن حمله و دفاع است.

گفــتوگــو
حسن روشن: 

 ضعف استقلال 
 در فاز دفاعی 

است!

فوتبالداخلی
ایسنا: حمید مطهری درباره عملکرد پرسپولیس در 
لیگ قهرمانان آسیا اظهارکرد: ابتدا باید از بازیکنان تشکر کنم 
که در یک شرایط سخت ۵۱ امتیاز کسب کردند. ما هیچوقت 
اهل بهانه گیری نبودیم و گفته بودیم که مرد روزهای سخت 
هستیم. با وجود اینکه مسائل سخت افزاری و نرم افزاری در 
آنجا سخت بود اما سعی کردیم خودمان را با شرایط وفق 
بدهیم و بهانه گیری نکنیم. بازیکنان ما واقعا تلاش کردند و 
زحمت کشیدند. با وجود اینکه هر روز آمار وحشتناک کرونا 
در هند منتشر می شد و وضعیت آب و هوایی هم مناسب نبود 
با این حال بازیکنان ما کار بزرگی انجام دادند. وی افزود: 
متاسفانه ما همیشه عادت داریم کار بزرگ دیگران را کوچک 
جلوه بدهیم تا خودمان بزرگ شویم. همیشه به دنبال این 
بوده ایم که کار دیگران را لوث کنیم که خودمان دیده شویم. با 
این حال من می گویم باید قدردان تلاش بازیکنان پرسپولیس 

باشیم.  
فارس: فرشته کریمی دلایل خود را در خصوص عدم 
توافق با سایپا اعلام کرد. کریمی درباره عدم توافق با سایپا 
برای مرحله نهایی لیگ برتر فوتسال بانوان اظهارداشت: من 
با خانم یاری صحبت کردم و به او گفتم بدون آمادگی قرارداد 
امضا نمی کنم چرا که دوست دارم هر جایی بازی می کنم با 
توانایی ۰۰۱ درصد باشد. وی درباره حضورش در تمرینات 
سایپا، افزود: من من به خانم یاری گفتم با توجه به اینکه با 
باشگاه صحبت نکرده ام حرفه ای نیست سر تمرینات حاضر 
شوم اما به خاطر دوستانم سرتمرین رفتم و هر روز بهتر از روز 
قبل شدم. بانوی لژیونر فوتسال ایران درباره دلیل عدم توافق 
با سایپا، عنوان کرد: به مسئولان باشگاه سایپا گفتم بالاترین 
مبلغی را که بسته اند یک سوم آن را می خواهم که قبول کردند 
اما برای من شرطی گذاشتند. با وجود اینکه سایپا سال گذشته 
پول عملم را نداد همه این موضوعات را بخشیدم اما در نهایت 

از نظر مالی به توافق نرسیدیم.

   آندره آ پیرلو در آســتانه دیدار شــاگردانش در خانه اودینزه 
در هفته سی وچهارم ســری A ایتالیا، با حضور در کنفرانس خبری 
پیش از این دیدار درباره شایعاتی که درباره آینده حرفه ای اش مطرح 
است و گفته می شود ماسیمیلیانو آلگری در آستانه بازگشت به این 
تیم است، گفت: حالم خوب اســت، با مالکان باشگاه صحبت کردم، 
کاری که اغلب انجام می دهم و قطعا اولین بار هم نبوده اســت. وی 
افزود: ما درباره همه چیز صحبت کردیم، درســت مانند همیشــه. 
وقتی صحبت از شغل من می شــود، نگرانی ندارم. من تنها شایعات 
را از خبرنگاران می شنوم. من آرامش دارم و از این بابت نگرانی ندارم 
و تحت تاثیر شایعات هم نیستم. کاملا روی کارم تمرکز دارم و وقتی 
برای خواندن روزنامه ها ندارم. ســرمربی یوونتوس همچنین درباره 
تهدیدشدن پسرش به مرگ در شــبکه های اجتماعی اظهارداشت: 
من که ســال ها در دنیای فوتبال بوده ام، می دانم شخصیت عمومی 
بودن به چه معناست. در توهین های افرادی که پشت کیبورد پنهان 
می شوند، چیز جدیدی نمی بینم. برای پسرم متاسفم، چون او هیچ 

دادم کــه فقــط ارتباطی با این ماجرا ندارد و به او توضیح 
باید آن را نادیده بگیرد. این مشکل 
شــبکه های اجتماعی است. ما باید 
با آرامش آن را کنار بزنیم و امیدوار 

باشیم که دنیا به سمت وسوی بهتری 
تغییر کند. پسر پیرلو به مرگ 

تهدید شــد پیرلو که تیمش 
در جدول رده بندی ســری 
A در رده چهــارم جــای 
دارد و رقابــت تنگاتنگی با 
و تیم هــای آتالانتــا، ناپولی 
میلان برای کسب سهمیه 
لیگ قهرمانان اروپا دارد، در 
ادامه خاطرنشــان کرد: تیم 
کاملا به این موضــوع واقف 
اســت که چه دوران دشواری 

را ســپری می کنیم. مــا در این 
خصوص باهــم صحبــت کرده ایم. حالا 

۵ بازی در پیش داریم که بایــد ۱۵ امتیاز 
به دست بیاوریم، سپس باید به بازی با آتالانتا 

در فینال جام حذفی فکر کنیم. وی در جمع بندی 
صحبت هایش گفت: این یک دوره زمانی حســاس 

برای ماست، باید سعی کنیم امتیازات لازم برای صعود 
به لیگ قهرمانان را کسب کنیم. هر مسابقه مهم است.

بینالملل

سیدمهدیسیدصالحی
کارشناس فوتبال 

»استقلال تاجیکستان« حریفی سرسخت برای »پرسپولیس« 

مناقشه میزبانی نمایندگان ایران و عربستان

دنی آلوز در سال ۲۰۰۲ در سن ۱۹ سالگی برزیل را ترک 
کرد و دوران خوبی در اروپا داشت و سپس باردیگر به کشور خود 
بازگشته است. اکنون بیماری همه گیر برزیل را سخت تحت تاثیر 
قرار داده است اما افزایش فاصله بین فقیر و غنی است که »آلوز« 
را آزار می دهد. آلوز گفت: از وجود این همه فقیر در برزیل شوکه 
شده ام. من نمی توانم این تفاوت فاحش در جامعه را درک کنم. 
من در جایی بزرگ شدم که مثل مزرعه بود و پول نداشتیم اما 
چیزهایی را ردوبدل کردیم. آن زمان این جامعه انسانی تر بود. 

بعداز آن، وقتی برزیل را ترک کردم زندگی واقعی دیگری را شروع 
کردم. من نمی خواهم به عنوان یک مرد متفاوت از دیگران دیده 
شوم اگرچه این سخت است زیرا مردم فقط در مورد پول صحبت 
می کنند مثل اینکه مهمترین چیز در جهان پول است. من اینطور 
فکر نمی کنم و معتقد هستم مردم احساس مهم در زندگی را 
فراموش کردند. در طی ۱۷ سال دوری از برزیل، چیزهای زیادی 
برای آلوز تغییر کرد. او ۴۰ عنوان قهرمانی کسب کرد، مشهور 
شد، ثروتمند شد و در تیم هایی چون سویا، بارسلونا، یوونتوس 

و پاری سن ژرمن بازی کرد. او هنگامی که در سال ۲۰۱۹ برای 
سائوپائولو امضا کرد، رویایی را تحقق بخشید، باشگاهی که در 
طول زندگی خود از آن حمایت می کرد. آلوز درباره وضعیت نه 
چندان خوب بارسلونا  و لیونل مسی در سال های اخیر تصریح 
کرد: من چندین بار به مسی گفته ام و الان هم می گویم که بهترین 
جا برای او همین تیم است. او قبلا به من مشاوره داد تا بتوانم به 
بارسلونا بیایم. حالا من آن گفت وگو را به او یادآوری کرده ام. بعداز 
رفتن از بارسلونا پشیمان می شوید. خود من خیلی سخت تلاش 
کردم تا خودم را نشان دهم و دوباره به بارسلونا بپیوندم، ولی نشد. 
مدافع راست برزیلی در پایان گفت: من نمی دانم در آینده چه 
اتفاقی خواهد افتاد اما آنچه می توانم بگویم اگر تصمیم بگیرم که 

مربی شوم بسیار آماده خواهم بود. 

دنی آلوز

ازوجوداینهمهفقیردربرزیلشوکهشدهام

آرمان ملی: با پایان یافتن مسابقات مرحله 
گروهی لیگ قهرمانان آسیا بحث های میزبانی بین 
نمایندگان ایران و عربستان شکل گرفته است. از 
سوی دیگر حریفی پرقدرت اما کم شهرت به مصاف 
پرسپولیس می رود و البته حریف استقلال نیز 

به دنبال تغییر در کادرفنی است! 
  برگزاری هفته  ششم 

آسیا  لیگ قهرمانان  رقابت های  هفته ششم 
به پایان رسید و تکلیف تیم های صعودکننده 
مشخص شد. در این هفته استقلال با یک گل از سد 
»الشرطه« گذشته، پرسپولیس هم با نتیجه ۴ بر ۲ 
الریان را شکست داد، تراکتور با ۲ گل از سد شارجه 
گذشت و فولاد هم با یک گل شکست خورد. با این 
نتایج صعود تیم های پرسپولیس، استقلال و تراکتور 
به مرحله حذفی قطعی شد. تیم منتخب هفته ششم 
این مسابقات اعلام شد که ۴ بازیکن ایرانی نظیر 
عارف غلامی  از استقلال، فرشاد احمدزاده از فولاد، 
احسان پهلوان از پرسپولیس و محمد عباس زاده در 

ترکیب این تیم حضور دارند.
 جدول مرحله یک هشتم نهایی:

استقلال تاجیکستان- پرسپولیس
النصرعربستان- تراکتور

استقلال- الهلال عربستان
شارجه- الوحده 

 آشنایی با حریف پرسپولیس
در میان تیم های راه یافته به مرحله حذفی 
لیگ قهرمانان آسیا نام یک تیم برای اولین بار در 
این مرحله به چشم می خورد! استقلال تاجیکستان 
در لیگ قهرمانان آسیای امسال نمایشی درخشان 
از خود به ثبت رساند و به گونه ای پدیده این دوره از 
مسابقات بود. این تیم در مواجهه با الهلال عربستان 
و شباب الاهلی توانست صدرنشینی این گروه را از آن 
خود کند و عملکردی درخشان از خود به ثبت رساند. 
مهمترین بازی »استقلال تاجیکستان« در مرحله 
گروهی بی شک به پیروزی پرگل ۴ بر یک مقابل 
الهلال عربستان، نماینده قدرتمند آسیا بازمی گردد 
که باعث شد رسانه های سعودی از یک ننگ بزرگ 
در این مسابقه صحبت کنند. »استقلال« تاجیک ها 
توانست پس از سالیان سال بزرگترین شکست تاریخ 
الهلال را به ثبت رساند و حالا یک حریف قدرتمند 

برای پرسپولیس ایران محسوب می شود.
 تمجید سایت تاجیکی

سایت تاجیکی »فــرگــانانیوز« درباره صعود 

استقلال تاجیکستان به مرحله حذفی لیگ قهرمانان 
آسیا نوشت: استقلال با وجود شکست ۲ بر یک 
مقابل AGMK ازبکستان، با توجه به شکست 
الهلال مقابل شباب الاهلی و با شرایط بهتر نسبت 
به این تیم در بازی رودررو، به مرحله یک هشتم 
نهایی صعود کرد و حریف پرسپولیس ایران شد. 
پرسپولیس قهرمان بلامنازع ایران است و تاکنون 
۱3 قهرمانی داخلی لیگ، شش قهرمانی جام حذفی 
و سه قهرمانی سوپرجام این کشور به دست آورده 
است. پرسپولیس همچنین ۲ بار در 3 سال گذشته 
به فینال مسابقات لیگ قهرمانان آسیا صعود کرده 
و سال گذشته در مسیر صعود خود به فینال از 
سد پاختاکور گذشت، اما در نهایت مقابل اولسان 

هیوندای شکست خورد.
 تغییر در کادر حریف استقلال

نشریه »الریاضیه« عربستان خبر داد که سران 
باشگاه الهلال تصمیم خود را گرفتند و می خواهند 
روژریو میکاله سرمربی برزیلی خود را برکنار کنند و 
گزینه های را برای جانشینی این مربی برزیلی مطرح 
کردند. اصلی ترین گزینه الهلال برای مربیگری ژرژ 
ژسوس سرمربی بنفیکا پرتغال است. این مربی 
سابقه مربیگری در الهلال در فصل ۲۰۱۹-۲۰۱8 

را داشته است.
 میزبانی بی طرف؟!

میزبانی بازی های شارجه و الوحده و استقلال 
تاجیکستان با پرسپولیس قطعی است و به ترتیب 

در امارات و تاجیکستان برگزار می شوند اما میزبانی 
بازی های استقلال و تراکتور روی کاغذ و طبق 
فرمول AFC به ترتیب در تهران و ریاض خواهند 
بود. اما در رابطه میزبانی بازی های نمایندگان 
کشورمان با سعودی، ولید الفراج مشهورترین 
خبرنگار سعودی در برنامه تلویزیونی خود بنا به 
منابع رسمی اعلام کرد: بازی های الهلال و النصر 
مقابل تیم های ایرانی نه در ریاض و نه در تهران 
برگزار نمی شود و هر دو بازی در زمین بی طرف 

برگزار خواهد شد.
  رفت و برگشت ؟!

یک منبع در گفت وگو با روزنامه »الاقتصادیه« 
عربستان اعلام کرد به احتمال زیاد بازی های مرحله 
حذفی لیگ قهرمانان آسیا به صورت رفت و برگشت 
و متمرکز باشد. مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا 
به پایان رسید و قرار است که مرحله حذفی در 
شهریور برگزار شود. با وجود آنکه اعلام شده که 
بازی های این مرحله به صورت تک بازی است اما 
یک منبع در گفت وگویی که با روزنامه الاقتصادیه 
عربستان داشت تاکید کرد که هنوز چیزی قطعی 
نیست. این منبع موثق گفت: این احتمال زیاد 
است که بازی های مرحله حذفی در ماه سپتامبر 
و به صورت رفت وبرگشت با روش متمرکز باشد. 
وضعیت بازی های مرحله حذفی به خاطر ادامه 
شیوع کرونا همچنان در هاله ای از ابهام است. تاکنون 
تصمیم گیری نهایی در این زمینه انجام نشده است. 

او ادامه داد: در صورتی که بازی ها به صورت متمرکز 
باشد به خاطر اجرای عدالت اجازه ورود تماشاگران 
داده نخواهد شد. در صورتی که وضعیت خوب باشد 
تیم ها 3 گزینه پیش رو دارند. ۱ - بازی به صورت 
رفت وبرگشت برگزار شود. ۲ -  کشورهایی به عنوان 
میزبان بازی ها انتخاب شوند. 3 - بازی های به صورت 
متمرکز باشد. روزنامه الاقتصادیه تاکید کرد که 
عربستان آماده است تا برای میزبانی مرحله حذفی 

به AFC  اعلام آمادگی کند.
  اعتراض حریف تراکتور

از  پـــس  عــربستان  النصر  باشگاه  رئیس 
مشخص شدن تراکتور به عنوان حریـــفش در 
مرحله حذفی لیگ قهرمانان آسیا مدعی شد در زمین 
بی طرف این دیدار را برگزار نخواهد کرد. به دلیل 
اتفاقات اخیر و برگزارشدن دیدارهای نماینده های 
ایران و عربستان در زمینی بی طرف، انتظار می رود 
دیدار تراکتور و النصر نیز در کشوری به جز عربستان 
برگزار شود. این مساله باعث شده تا اعتراض ریاست 
باشگاه النصر را به همراه داشته باشد و این شخص با 
عصبانیت به تصمیمات کنفدراسیون فوتبال آسیا 
انتقاد کند. موسی آل معمر در صفحه شخصی خود 
نوشت: »تصمیم AFC مشخص شد و صدرنشینان 
گروه باید این تک بازی را در خانه برگزار کنند. 
برگزاری این مسابقه در ورزشگاه »مرسول پارک« 
حق ذاتی ماست و ما به هیچ وجه آن را رها نخواهیم 

کرد.«

امیــر حاج رضایی کارشناس فوتبال ایران با تمجید از 
عملکرد 3 تیم ایرانی در لیگ قهرمانان آسیا ۲۰۲۱ گفت که 
فولادخوزستان تیم خوبی برای ایران بود اما تیم کاملی برای 

آسیا نبود.
 صعود 3 نماینده ایران 

امیر حاج رضایی در خصوص صعود 3 تیم پرسپولیس، 
استقلال و تراکتور به مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان 
آسیا اظهارداشت: تصور من این بود که از ایران یک تیم 
می تواند صعود کند و الان که از ۴ نماینده ما 3 تیم راهی مرحله 
بعد شده اند نتیجه خیلی خوبی به دست آمده است. اگر فولاد 
هم صعود می کرد می توانستیم بگوییم عملکرد تیم های ما 
فوق العاده بوده است. نتایج تیم های ایرانی نسبت به دوره های 
گذشته بهتر بود. وی ادامه داد: عملکرد تیم های ما در شروع 

مسابقات خوب بود ولی در دور برگشت نتایج مقدار 
زیادی تغییر کرد. عده ای دلایلی مثل برگزاری 

هر 3 روز یک بار مسابقات یا شرایط آب و 
هوایی را مطرح کردند اما این وضعیت برای 
همه تیم ها بود. در آغاز سال جدید تیم های 
ما شروع خوبی داشتند و تا شهریورماه 
می توانند خودشان را برای مرحله حذفی 

ترمیم کنند.
 تعامل

حاج رضایی با بیان اینکه باید تعاملی صورت بگیرد تا نه 
تیم ملی صدمه ببیند و نه باشگاه ها، خاطرنشان کرد: در حال 
حاضر تیم ملی در وضعیت مناسبی نیست و شرایط دشواری 
دارد و یک بهار شلوغ و پرترافیک از نظر مسابقات فوتبالی 
داریم. باید طوری برنامه ریزی شود که هیچ تیمی 
صدمه نبیند. امیدوارم تیم ملی در مسابقات 
انتخابی جام جهانی ۲۰۲۲ موفق باشد و از 

این مرحله صعود کند.
 گروه سخت و آسان 

کارشناس فوتبال کشورمان در خصوص 
این موضوع که برخی  مربیان معتقد بودند 
گروه شان نسبت به سایر تیم ها سخت تر بوده، 
یادآور شد: من به این موضوع اعتقادی ندارم. 
این مسائل در فوتبال مدرن جایگاهی 
ندارد. اینکه قرعه کشی سخت و آسان 
است توجیهاتی است که فوتبال آن را 
پس زده است. این شرایط برای همه 
حریفان وجود دارد و مختص یک 

تیم نیست.
 عملکرد تیم های  عربی

حاج رضایی در خصوص عملکرد تیم های عربی گفت: وقتی 
در تیم های مختلف مسئولیت داشتم در کشورهای قطر،  
امارات و عربستان حضور یافتم. این کشورها به لحاظ تجهیزات 
سخت افزاری فوق العاده و در مواردی فکر می کنیم از اروپایی ها 
هم جلوتر هستند. از لحاظ مالی هم که مشکلی ندارند و 
می توانند بهترین مربیان و بازیکنان را به خدمت بگیرند، اما 
وجه تمایز آنها با ایران در نیروی انسانی مستعد در زمینه فوتبال 
است که فاقد آن هستند. همه تجهیزات سخت افزاری و مسائل 
مالی این کشورها در خدمت فوتبال است تا نتیجه بگیرند، ولی 

به جهت نیروی مستعد فوتبالی فقیر هستند.
 شانس موفقیت نمایندگان ایران

وی در خصوص شانس موفقیت نمایندگان ایران در مراحل 
بعدی لیگ قهرمانان به تصریح کرد: نمی توانیم از الان در 
خصوص موفقیت نمایندگان ایران اظهارنظر کنیم چون 
شرایط تغییر خواهد کرد. فرگوسن در کتابش نوشته بود 
تیم هایی می توانند در لیگ جزیره قهرمان شوند که در ماه های 
آوریل و می، بازیکنانشان مصدوم و محروم نشوند؛ این یک 
نکته کلیدی است که باید به آن توجه کرد. برای باشگاه های 
ما هم معلوم نیست تا شهریورماه چه اتفاقاتی خواهد افتاد، آیا 
می توانند بازیکنان شان را در فرم ایده آل شان حفظ کنند؟ آیا 
بازیکنان  فعلی در تیم می مانند و ترکیب شان تغییر نمی کند؟ 
اینها مواردی است که باید مدنظر قرار بگیرد و پس از آن بگوییم 
که تیم های ما می توانند موفق شوند یا خیر. فاصله زمانی تا 
شهریورماه ممکن است تیم های ما را دستخوش تغییراتی کند.

امیر  حاج رضایی:

اعتقادی  به گروه سخت یا آسان ندارم


